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*El govern és fnassa diragista"
tr La regidora de GiU

defensa les seves
propostes al Ple de

lþstat de la ciutat

E "No n'hi ha Prou
amb fer la ciutat
més maca", afifma
Lloveras

// GUILLEM lvìERcADER

La candidata de CiU a

I'Alcaldia, Netrs Lloveras, va
presentar al Ple de I'estat de

la ciutat un seguit de mesu-
res anticrisi entre les quals

destacava, Per la seva esPec-

tacularitat, la de vendre o
cedir Neàpolis a la iniciativa
privada. Lloveras ha concedit
una entrevista al DIARI Per
explicar què Pretenia.

-Resumeixi'm el seu
missatge al Ple sobre I'es-
tat de la ciutat.

-La crisi afecta a tothom,
però Vilanova, com a ciutat,
i tampoc tota la comarca' no
han arribat ben PreParades
a la crisi. Abans de comen-

çar la crisi, a Vilanova ja hi
havia menYs llocs de treball.
En els últims 10 o 15 anYs no
han arribat noves emPreses

aVilanova, només n'han Ple-
gat. No s'han fet Polítiques
potents i efectives Per inten-
tar caPtar emPreses.

-Però sí que hi ha ha-
gut elllançament de nou
sòlindustrial.

-Però un sòl industrial
car. No és atractiu Per a la
indústria. Però ara, en èPo-

cues de crisi, no n'hi ha Prou
á'augmentar els recursos
socials Per a la gent que ho
necessita, també t'has d'ar-
remangar i fer més. Ajudar
els comerciants, en la línia
de les proPostes que nosal-
tres vam fer, com ara buscar
inversors. Ara I'emPresa
municipal PIVSAM està fent
una feina de Promotora que

no crec que sigui la que ha
de fer, hauria de dedicar-se a

buscar nous inversors' Anar
unpas més enllà. EnèPoques

comaquesta, calconfiarenla
iniciativa privada i ajudar-la
perquè generi activitat.

-Però el govern afir-
ma qrre totes les obres
del centre de la ciutat' un
cop acabades, ajudaran
el comerç, dinamitzarà el
sector.

-Sí, però les obres s'han

Neus Lloveras, en un moment de I'entrevista amb el DIARI

Þ Lafrase

"No s'han fet
polítiques Potents
per intentar captar
empreses"

és del 2006, encara no s'ha
començat. A més' ha fallat
el control de I'obra Pública
i el manteniment de la ciu-
tat. que al caP de deu anYs

es digui que ara començaran
a fer-ho bé..., esPerem que

sigui aixÍ, Però Potser ja to-
cava. Sembla que al govern li
faci por no controlar totes les

activitats. Ha de confi.ar enla
iniciativa Privada.

-Enresum, creuqueel
govern és massa dirigis-
ta?

-És massa dírigista, i n'hi
hamolts exemPles, com el Ci-

nema Bosc. Com a vila¡ovina
estic encantada de tenir un
cinema al centre de laciutat'
fantàstic, fa molts anys que

ho desitjàvem. Però I'acció
de govern no hauria d'haver
anat encaminada a t¡obar
un inversor que agafés el ci-

nema ino pas fer-se'n càrrec
I Ajuntarnent? No s'ha de vo-
ler fer tot. Ha Passat quelcom
semblant amb les Piscines.
Hi ha iniciatives Privades
que han fet inversions molt
importants en aquest sector
dels gimnasos. LAjuntament
hauria d'haver facilitat la
feina i no pas fer-la ell direc-
tament. Volen tenir-ho tot
controlat i no confi.en en la
iniciativa Privada. Més de la

meitat de les nosûes ProPos-
tes al ple anaven orientades

Municipal, que està encallat
des del 2006, Per Posar ordre
i decidir les zones indust¡ials
i turístiques de Ia ciutat. Hi
ha inactivitat, falta iniciativa
per recuPerar I'activitat de la

ciutat.
-Una de les crítiques

que el govern fa a CiU és

que les seves ProPostes
d'ajuts socials no tenen
en comPte el nivell de
renda.

-L IBI, que és I'imPostmés
important, no està vinculat
als ingressos. les úniques bo-

nificacions són Per a famíIi-
es nombroses. En canvi, una

Persona que tingui uns in-
gressos baüssims no té caP

mena de bonificació en I'IBI.
Estemd'acord que es tinguin
en comPte els ingressos, Però
que es tingui en comPte tam-

bé la situació d'atur. Això no

ho vol el govern. Tinguem-ho
present: I'imPost més imPor-
iant de lAjuntament, I'IBI,
no té en comPte els ingressos

dels ciutadans. Em Penso que

aþunes persones del govern,
quan parlen d'això, no ho

FELIX

tenen gaire clar- No és difí-
cil entendre que en aquests

moments, a unaPersona que

porta un any o un anY i mrg

ã I'atur, quan live el rebut de

I'IBI, cau de la cadira.

-Una de les ProPostes
que més Polèmica ha ge-

nerat ha estat la de Neà-
polis.

-AmiemsaPgreuquetot
s'hagi centrat en NeàPolis...

-És que és molt esPec-
tacrrlar això de vendre
Neàpolis, és un Projecte
moltemblemàtic.

-Pot ser molt emblemà-
tic, però fa dos anYs que està

inaugurat i hi ha Canal Blau

i la UPC. A la UPC gairebé
se'Is va obligar que anessrn

allà. I avui té difi'cultats molt
serioses Per Pagar el man-
teniment, Perquè NeàPolis
està tan Poc ocuPat que el
oue surt de manteniment és

cãríssim. Des del 15 de juli-
ol tinc demanat Per escrit
al govern informació sobre

els convenis de NeàPolis'
No m'han contestat. Estan

incomplint el termini Per
respondre Preguntes' que és

d'un rnes. El Pàrquing de Ne-

àpolis està desaProfitat, en

tËnen clau èl Tomàs Álvaro
i quatre més. No tenen clar
de passar-ho a VNG AParca-

Nou

CiUhaeditatun
butlletf enPaPerque
vol tenir periodicitat
binensual i que està
coordinatPelresPon¡
sable de comunicació
delgnrp, GerardFi-
gurras. Sen'hanedi-
tat 17.ü)O exenPlars
delprimcrnúmero
iesfaranamibara
les bústies de totes
lesllars delaciutat.
Aquesta Publicació
té un doble objectiu,
segons ha assegurat
Figueras, 'Per una
banda, donar aconèi-
xer la cap de llista i
ta¡rbé el nou Projecte
queencaPçala".
D'alfrabanda, CiU
ternbé continua amb
I'objectiu d'obrir
C.asaRanona" laseva
seu. als ciutadans, i
haorgani-Eatunaex-
¡rosició fotogràfica de
laFundacióVicenÌe
Ferrer. S'inauguiarà
divendres9d'ochr-
bre, a dos quarts de
vuit delvesPre, i es-

tarà oberta alPúblic
dura¡rtunmes. El19
d'octubrehihaurà
unaconferènciade
LanqrDomen'

ments, em sembla molt fort
que dubtin de Passar-ho a

ún" 
"mpt"s" 

municiPal. Ha

costat molts diners, la cosa

no rutlla. I nosaltres Pensem
cue si lâdministració Públi-
áa no ho està fent bé, Potser
la privada ho Podria fer. Aquí
s'ha fallat i cal buscar una so-

lució. perquè NeàPolis costa

molts diners als vilanovins'

-Està satisfeta de com
elsvaanar elPle de I'estat
de laciutat?

-Estic satisfeta del que

vam Presentar, no era res

improvisat. Jo no Penso de-

dicar-me nornés a criticar, la
nostra oPció serà anar fent
propostes, la nostra intenció
és ofegar elgovern amþ Pro-
postes.

d'intentar fer Pensant en

els comerciants, que estan
patint moltes dif,cultats Per
culpa d'aquestes obres. Hi
continua havent desajustos,

hi ha problemes de càrrega
i descàrrega... Penso que no
n'hi ha prou amb fer la ciutat
més maca, als ciutadans ens

orovoca un benestar relatiu,
èl qn" 

"." 
tt".essitem és que

hi hagi feina i Poder treballar
a la ciutat. Això és bàsic Per
poder conciliar vida laboral
ivida familiar. I, a més, hem
de tenir serveis. Els serveis
no han augmentat al mateix
ritme que laPoblació. Estem

mancats de serveis. Els Pro-
iectes, a Vilanova, triguen
molt a fer-se. El Teatre Prin-
cipal és del 2005, I'amPliació
dã lAjuntament també. El
oavelló Isaac Gálvez, que


